
College van Burgemeester en Wethouders
van de gemeente Midden-Groningen
Postbus 75
9600 AB Hoogezand

Midden-Groningen, 06-02-2018

Betreft: vragen op basis van artikel 33 van het RvO

Geacht college,

Dinsdag 6 februari werd de gemeenteraad, tegelijk met de pers, ervan op de hoogte gesteld dat onze
gemeente mee gaat werken met Reining om overnachting van chauffeurs mogelijk te maken op het 
terrein van Reining aan de Vredenburgweg 3a. Daarvoor wordt er bij wijze van proef, voor een 
periode van 3 jaar, een uitzondering gemaakt op het bestemmingsplan. 

Wij hebben hier als SP ernstige bedenkingen bij om de volgende redenen:
1. Chauffeurs mogen van de wet niet langer overnachten in hun cabine. Met het opvangen in 

een hal stuur je van de cabine naar de schuur. Dit lost het probleem niet op maar verplaatst 
het slechts. 

2. De manier waarop het college hier medewerking aan heeft verleend: zonder de raad erbij te 
betrekken is een besluit genomen voor een proef van maar liefst 3 jaar. 

3. We hebben totaal geen zicht op de faciliteiten en de (brand)veiligheid. Een besluit als dit kan
alleen genomen worden als alle feiten op tafel liggen. 

Daarom deze vragen aan het college;
1. Waarom is de gemeenteraad niet betrokken bij dit besluit?
2. Waarom is er gekozen voor een proefperiode van maar liefst 3 jaar? 
3. Is de brandweer op de hoogte en is er brandveiligheidsinspectie geweest? 
4. Het college geeft aan dat ze op 20 november 2017 Reining heeft toegezegd het voorstel te 

onderzoeken. Zouden wij dat onderzoek in kunnen zien? 
5. Hoe denkt het college dat dit past binnen de kaders van de wetgeving ten aanzien van 

bijvoorbeeld het besluit omgevingsrecht en het bouwbesluit? 
6. Hoe zit het met de gebruiksvergunning van het gebouw van Reining? Past dit plan 

hierbinnen? 
7. Is het college het met ons eens dat hieruit precedentwerking kan voortvloeien? Zo nee: 

waarom niet?

Namens de SP-Fractie,
Joke Lesman


